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Držala sam osam godina kokoš kao kućnog ljubimca. Tako sam shvatila da je kokoš kao kućni ljubimac ravna psu i mački. Jednako sam je voljela kao moje mačke i pse, jednako sam plakala i tugovala za njom kad je umrla. Nisam je pojela. Zakopala sam je i na njezin grob zasadila ružu. Moja Čoća je bila vrlo inteligentna, privržena, a bogatom i profinjenom osjećajnošću je čak i nadilazila i pse i mačke.

A. K.
28. prosinca 2012.

 

Ja sam već dugo godina vegetarijanka, prvenstveno zbog zaštite životinja, a potom i zbog zdravog načina prehrane. Vegetarijanskom prehranom skinula sam 40 kg bez ikakve dijete, osjećam se odlično, a o izgledu da i ne govorim. No sve je to ipak manje važno. Važno je da brinemo o svim živim bićima kojima smo potrebni, a prvenstveno da se ne uplićemo u prirodu koja je sve divno posložila. Mi ljudi u tom ciklusu samo smetamo, a o tome što smo napravili od planeta Zemlje bolje niti ne govoriti. Ipak, dolazi novo vrijeme, ljudi sve više gledaju i vide ljepotu oko sebe, a manje su okrenuti materijalnim stvarima.

N. F. J.
28. prosinca 2012.

 

Naša mješanka Nora svojom bezuvjetnom ljubavi otvorila je naša srca prema svim životinjama. Ne možemo puno pomoći, plaće nam skidaju, sve poskupljuje, ali nadamo se da će biti još puno ljudi koji će i ovako malo donirati poput nas i da ćete time moći nešto učiniti.

K. L.
3. prosinca 2012.

 

Mama je od prošlog Uskrsa, eto, za sada vegetarijanka, i to zahvaljujući mojim postovima na fejsu i vašim objavama. :) A pošto mi je za par dana i rođendan, pitali su imam li kakvih želja za poklon, pa sam eto izrazila želju da se Dan veganstva produži u barem tjedan i da ne trebam ništa više. I neki prijatelji su već tražili recepte i meni za barem taj dan....

A. B. 
30. listopada 2012.

 

Mi smo sudjelovali prvi put na ZeGeVege festivalu, često smo na sajmovima diljem Hrvatske jer je nam je to jedini način da plasiramo svoje proizvode od eko aronije. Moramo vam reći da je ovaj sajam bio najbolje organiziran sajam na kojem smo bili - od prijave izlagača, pa do ovog prekrasnog e-maila. Ljudi koji su organizirali sajam su pravi profesionalci i mi smo se osjećali dobrodošlo u svakom trenutku.
Hvala vam na divnom druženju te se za sljedeću godinu bilježimo sa štovanjem i bilo bi nam drago da nas zapišete već sada i ponovno pozovete.
Evo sad gledamo kako unaprijediti kvalitetu sajma, ali jednostavno nemamo prijedloga jer je sve bilo na jednom nivou na koji se čovjek lako može naviknuti.

Lj. Č.
17. rujna 2012.

 

Pohvala i zahvala za sve što radite, ne zbog vas ili mene, ili mnogo drugih dobrih osoba, nego najviše radi svih životinja. Nažalost sam kasno počeo s vegetarijanstvom, s 27 godina, no nije mi žao, te se nadam da ću to i ostati do kraja života. Probudio sam se i progledao sam zahvaljujući jednom dokumentarcu koji je trajao sat i pol, sasvim dovoljno. Reakcije ... uff ...
Ne mogu a da ne spomenem da mi se ovaj svijet sve više gadi, ali borba za PRAVDU i ISTINU nikada ne smije stati!!! Za kraj samo da spomenem da sam se s 45 kg opreme popeo na najviši vrh Velebita, s povrćem i žitaricama.

Hvala još jednom, MOLIM VAS, nemojte prestati djelovati!

B. N.
1. rujna 2012.

 

U utorak, 31. 7. moje kćeri i ja spasile smo iz potoka koji teče podno našeg vrta četiri mala mačića, koji su tek rođeni bačeni u potok s pola kile vijaka. Mačići su imali manje od 100 grama. Veterinari su nam pomogli antibioticima jer su male mačkice jedva disale. Jedna nam je, usprkos njezi, umrla nakon pet dana. Preživjelo troje mačića hranimo i dalje na dudu nadomjestnim mlijekom za mačiće. Idemo i veterinaru i trudimo se da ovo troje ostane na životu. Kada smo sahranili našu malu micu, koja nikome nije bila ništa kriva, a nije mogla protiv kalne vode i ljudske okrutnosti, usprkos svoj našoj njezi, obećala sam samoj sebi da neću odustati. Želim znati kako tome stati na kraj. Nije mi prvi put da tako spašavam mačiće, već smo nekoliko generacija mačića spasili i othranili. Ali ovoga puta zaista želim znati kako kazniti počinitelja, čovjeka koji svojoj ljubimici koja u njega ima povjerenja i prede mu u krilu, baci DJECU. Kako mali mačići nemaju mogućnost da nekoga tuže - to želim ja. Neću nikada odustati od spašavanja i udomljavanja životinja.

E. J. 
11. kolovoza 2012.

 

Životinja se rađa, čovjek se rađa... Životinja se razvija, čovjek se razvija... Životinja se hrani, čovjek se hrani... Životinja se razmnožava, čovjek se razmnožava... Životinja stari, čovjek stari... Životinja umire, čovjek umire... u čemu je razlika??? Za ubojstvo čovjeka si osuđen, za ubojstvo životinje si nagrađen. Eto, u takvom jadnom društvu mi živimo...

S. R. K.
12. lipnja 2012.

 

Ja se slažem s vama u mnogo čemu, a posve vas prihvaćam i cijenim beskonačno u tome što ste vi krenuli s nečim - prešli ste s misli i riječi na djela. Tog smjera u našem društvu nedostaje jer samo djelima se stvari mijenjaju... Sretan sam što se događaju promjene i što dajete konkretni primjer iz zbilje da su te promjene jednostavne i dakako moguće.

D. T.
6. lipnja 2012.

 

Najprije, zaista vas želim pohvaliti što tako brinete o životinjama i njihovim pravima... oduševljavate me idejama i porukama, nesebično se zalažete za one koji ne mogu sami brinuti o sebi i o svojim pravima... Duboko me ganulo ovo vaše zadnje poslano pismo medijima 'Strava na posljednjem putovanju' ... tako duboko da sam na dobrom putu da prestanem jesti meso ... kad tako zorno prikažete njihovu patnju i ono o čemu nisam na takav način ni razmišljala, jer mi i ne razmišljamo o njihovim emocijama, o njihovim patnjama. Kao da se podrazumijeva da su oni tu da bismo se mi njima hranili... Hvala na ovom zornom prikazu...

S. Ž.
29. svibnja 2012.

 

Vjerujem da ćemo osvijestiti ljude da čuvaju prirodu, a zdravom prehranom brinemo o vlastitom zdravlju, ali i zdravlju cijele obitelji. Kako imam dijete koje je oboljelo od leukemije, nakon 3 god kemoterapija, ovaj način prehrane je idealan za njegov organizam, međutim niti jedan onkolog nikad nije priznao da je upravo prehrana jako važna kod ovakvih dijagnoza! Od srca hvala, nemojte nas zaboraviti, šaljite nam i dalje vaše recepte.

J. Ž.
12. svibnja 2012.

 

Zbog bolesti sam morala prijeći na vegetarijansku prehranu. Sada mi je stanje stabilno i žao mi je što nisam i prije postala vegetarijanac. Hvala na receptima i savjetima na vašoj web stranici, jer mi je bilo teško preko noći promjeniti prehrambene navike, a uz vas sam to učinila bez poteškoća!!!

D. T. 
7. svibnja 2012.

 

Malo sam bila pitala za savjet oko Ami hrane i odlučila probati, jer zadnje vrijeme nije više skoro ništa jeo. Uzimala sam mu hranu koja već par godina pobjeđuje kao najbolja hrana na svijetu sa svim mogućim certifikatima, ali jednostavno nije išlo. A i pomisao da jede meso, bol i strah svojih prijatelja nije mi bila baš draga. Ami hranu jede ko lud, veselje neizmjerno kad nam dođe dostava, pojede sve i ono što smo primijetili je da mu je nakon tjedan-dva već dlaka postala mekana i sjajnija. Mislila sam da umišljam, ali su mi i mama i djeca to potvrdili :)... Eto, tako da sam zaista oduševljena s hranom.

S. Š. S.
3. svibnja 2012.

 

Već dugo vremena planirala sam postati vegetarijanka, no nailazila sam na mnoge prepreke u vidu prigovaranja mojih bližnji na tu odluku, jer smatraju da to nije zdravo. Nije mi jasno kako samo mogu pomisliti nešto takvo, jer sva istraživanja dokazuju da je vegetarijanska prehrana mnogo zdravija i smanjuje rizik od moždanog i srčanog udara. Neki dan kada sam pregledala slike klaonica vidjela sam grozne, grozne stvari koje se dešavaju životinjama, a ja te životinje poštujem i volim, i smatram da imaju podjednaka prava kao i mi ljudi, a po meni sve životinje treba poštovati, jer one nisu sposobne da mrze, za razliku od ljudi. Odlučila sam da želim postati vegetarijanka, jer je to najmanje što mogu učiniti za svoje prijatelje koji me nikada nisu iznevjerili i povrijedili, životinje.

A.
4. travnja 2012.

 

Odlučio sam prijeći na ovakav način ishrane jer sam uvidio da se kada jedem vegansku hranu osjećam bolje i zdravije no ikada prije. Također veliku ulogu u ovoj odluci ima patnja životinja i njihovo zatočeništvo.

M. M.
16. siječnja 2012.

 

Zahvaljujući vašim stranicama prešla sam sa vegeterijanstva na veganstvo i dobila ogroman broj korisnih informacija. Još jednom vam na tome zahvaljujem. Neprestano razmišljam o tome što poduzeti da se zaustavi takav vandalizam, pa sam za sada recimo ponudila svim svojim poznanicima besplatan vega ručak koji sam nazvala MEGA-VEGA i koji svake nedjelje ili pon. spremam doma i svi su pozvani da se upišu na listu preko fejsa. Također dijelim svima bijele liste i liste proizvođača s crne liste. Pričam o klaonicama i mljekarama i što se tamo zaista događa ... Sve to nekako dolazi spontano jer osjećam potrebu da reagiram i učinim sve da kao pojedinac dam svoj glas za prestanak nasilja nad životinjama.

J. M.
8. siječnja 2012.
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Udruga Prijatelji životinja neprofitna je nevladina udruga, osnovana 2001. godine s ciljem promoviranja zaštite i prava životinja te vegetarijanstva, odnosno veganstva, kao etički, ekološki i zdravstveno prihvatljivog životnog stila.

Udruga je članica EVU,
Eurogroup for Animals, ECEAE, IAFC i OIPA.







Prijatelji životinja, Jurišićeva 25, 10000 Zagreb

Radno vrijeme ureda: od pon. do pet. od 10 - 16h,

a izvan radnog vremena po dogovoru

(molimo da svoj dolazak najavite).

E-mail i ostali kontakti












 







 

		
	Preporučujemo AVALON web hosting

	
		
	
	
		
	
	
	
	





	